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设计

审核

  jny 25-07-24 品名：Mood1 Pro说明书 LUXCEO品牌

规格：14P/双面

尺寸：70×105mm

材质：128G晨鸣雪兔双铜

X.    ±0.5
X.°  ±0.5°

颜色：单黑

表面：无

工艺：风琴折

要求：印刷清晰，纸张平滑干净无杂质
公差

Mood1 Pro Product Manual
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RGB氛围灯使用说明书

深圳市迪斯卡沃科技有限公司  
地址：深圳市龙华区大浪街道华霆路387号豪迈高新技术园4栋4层
电话：400-6618-101 网址：www.luxceo.com

网址：www.luxceo.com

产品特点
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一灯多用，随心切换彩色光和情景光效模式。
快捷调节色彩、亮度等功能。
跟随音乐跳动并变换颜色，营造多彩氛围。
外观时尚小巧，光线柔和，适用于各类场景。
1/4”固定螺孔，可自由布光。

装箱清单
充电线 X1
遥控器 X1 

◎ 电子元件遭遇化学液体侵蚀时
◎ 产品产生异臭气体或不寻常闪烁现象时
◎ 产品出现漏液、起鼓情况时
◎ 产品外壳出现破损导致元器件外露时

如遇到以下情况，请立即切断电源，停止使用
并向销售商或品牌商客服中心寻求支援。!

注意事项

1. 请勿将本产品在高温或极端环境中放置或使用，请勿放
在阳光下暴晒。
2. 严禁将产品投入火中，以免发生火灾及爆炸的危险。
3. 请勿擅自拆卸本产品。
4. 请勿大力震动、敲打、撞击本产品。
5. 儿童请在监护人员的陪同下使用该产品，避免直射，伤
害眼睛。
6. 为避免造成伤害或导致财物损失，不使用产品时，请及
时拔除电源线。
7. 工作时请勿置于潮湿环境或水中。
8. 产品工作时会发热，不允许用其它物品盖住产品影响散热，
以免产品过热损坏甚至燃烧造成事故。

 用户保存  遗失不补

用户名称：

联系地址：  

产品型号：

产品序列号：

联系电话：

销售日期：

送修日期 维修中心名称 故障及处理情况 完成日期

销售日期：

V1.0

用户信息

产品信息

产品维修记录

经销商信息
单位名称：

联系地址：

销售单位签章：

保修卡
感谢您选择我们的产品，使用前，请仔细阅读本使用
说明书，并按照说明书的使用方法正确操作。!

Mood1 Pro
产品执行标准： GB 7000.1-2015      GB 7000.217-2008

灯体 X1
说明书 X1

产品尺寸

注：请以购买的长度为准。

麦克风90cm / 120cm 3.34cm

规格参数
名   称
输   入

RGB氛围灯
DC 5V 2A

使用环境
使用温度
储存环境

室内/户外
0~40℃
-10~50℃

Mood1 Pro
3.6V 5000mAh 18Wh

型   号
电   池

动态光/静态光/音乐律动场景模式充电时间 ~4.5小时

功   率
90cm

4W 3.34×3.34×90cm尺   寸
续航时间 ~3.3小时 - ~9小时

功   率
120cm

5W 3.34×3.34×120cm尺   寸
续航时间 ~3小时 - ~7小时

注：此灯具的光源是不可替换的；当光源到其寿终时，应替换整个灯具。
内含电池

请勿随意丢弃产品
0202

按键使用说明

3.34cm

MODE

动态速度 + 

动态速度 - 

动态模式自动循环

短按开关机

功能切换

模式切换 +

模式切换 -

亮度 +

亮度 -

动态 / 静态 / 音乐

MODE

SPEED

AUTO

型号：
MODEL

检验员：
CHECKER

Mood1 Pro QCPASS检08

SPEED

注意事项：
1.当灯开机后，App和遥控可以操控灯体相应的功能。
2.无线控制，在接受范围内数量不限。
3.RF遥控的配对与使用：每个产品最多配对6个遥控器。
4.开机15秒内才可以配对和取消配对。
5.长按ON，遥控器配对，红灯闪烁2次，遥控器配对成功。
6.长按OFF，如果遥控器已经
配对，则取消该遥控器的配对，红灯闪烁2次。
7.长按OFF，如果遥控器没有配对，则取消所有遥控器的配对，红灯
闪烁2次。
注：灯体按键关机3秒后，APP和遥控器将不能对灯进行任何操控。

充电时：红色指示灯闪烁，充满常亮。低电量时：红色指示灯闪烁，
直到关机灭灯。

电量指示灯说明

1. 扫一扫下方的二维码下载APP：

Sync Lights-APP操作介绍说明

Synkitt
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遥控器功能说明示意图

2. 加减灯设置：开灯 → 开启手机蓝牙 → 进入APP → 点击右上角“       
调协”→ 点击“设备管理”→ 点击右上角“+”→ 增加相应的灯数 →
点击“确认”（如果想删除增加的灯左滑点删除即可）  。
3. LED点数设置：开灯 → 开启手机蓝牙 → 进入APP → 点击右上角“       
调协”→ 点击“设备管理”→ 点击“全部或其它名称的灯”→ 设置
“LED像素点数”相应数量。（灯珠数量：MOOD1Pro90CM为
46LED；MOOD1Pro 120CM为64LED。注：灯珠数量设置不对：可能
出现部分亮灯，或动态光循环变光缓慢现象。）“LED像素点数”数
量设置后，点击“确认”按钮即可。
4. RGB颜色顺序设置：开灯 → 开启手机蓝牙 → 进入APP → 点击右上
角“      ”→ 点击“设备管理”→ 选择“全部或其它名称的灯”→  点
击“ RGB▼（下拉式菜单）”进行相应的颜色设置，如果颜色不符，
可点击“RGB▼（下拉式菜单）”进行相应的颜色切换，直到显示颜
色与实际颜色相符为止。RGB颜色顺序设置后，点击“确认”按钮即
可。(如开机红、绿、蓝颜色显示正确，则无需进行以上步骤设置。) 
5. 以上设置好后，选择“全部或其它名称的灯”→ 点击“保存到灯”
按钮即可。返回App主界面进行控制操作。

自动循环
速度 +

速度 -

红
模式切换 -

黄
浅黄

紫

粉
音乐模式

亮度 +

亮度 -

蓝

橙

浅蓝

白

绿

模式切换 +

浅绿

开机 关机
(长按4秒可与产品配对) (长按4秒可取消产品配对)
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1.

2.
3.

4.

5.

One light has multiple functions,  you can switch modes effect 
between colored light and scene light as you like.
Adjust the color and brightness quickly.
Change colors automatically by following the music to create a 
colorful atmosphere.
The light is soft with stylish and compact appearance, suitable 
for all kinds of scenes.
1/4"-20 screw hole,light can be freely distributed.

Features

Mood 1A Light *1 
User Manual *1

Charging Cable *1
Remote Control *1

Packing List

Product Size
Note: Please refer to the purchased length.

 The user to save        Lost not fill

Attn：

Add：  

Product Model：

Product Serial Number：

Tel：

Purchase Date：

Purshase Date:

_ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ 

__ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __

         

_ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ 

_ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __

_ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __

_ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __

_ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ 

V1.0

Customer Information

Product Information

Product Maintenance Record

The Dealer Information

Company Name: 

Add：

Signature：

Date

__ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __

          

Maintenance Center Name Fault and Handling Finish Date 

1. Keep the batteries away from fires and high temperatures.   
2. Do not place the light in fire in case of explosion.

3. Do not modify or take this product apart. Don't shake,beat or strike it. 

4. Please check the voltage requirements before using to avoid damage to the light. 

5. Children should use this product in the company of their guardians. To avoid 
eye injury,  please do not look directly at the glowing surface. 

6. Please charge the light at least once every three months. And don't put  it into 
 water or wet environment while charging.   

7. Please plug out the power cord while not using this light to avoid injury and
damage. 

8. Please do not put it in damp environment or water whencharging. 

PLEASE NOTE! Thanks for choosing our products, please read this instruction 
carefully before using , And follow the instructions correctly.

网址：www.luxceo.com

SHENZHEN DISCOVER TECHNOLOGY CO., LTD
Add: 4F, 4B, Haomai High-tech Park 387 Huating Rd. Dalang St.
Longhua District, Shenzhen 518109 China.
Tel: 400-6618-101 Web: www.luxceo.com

Mood1 Pro
Executive Standard: GB 7000.1-2015   GB 7000.217-2008
RGB MOOD LIGHT
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Specifications

Name

Input

Indoor/outdoor

0~40℃
-10~50℃

Working Envirionment

Operating Temperature

Storage Temperature

Mode

RGB Mood Light

DC 5V 2A
Mood1 ProModel

Battery
~4.5hoursCharging Time

Dynamic light / Static light / Music rhythm

Power

90cm

4W 3.34×3.34×90cm

Run Time ~3.3 hours - ~9 hours

Power

120cm

5W 3.34×3.34×120cm

Run Time ~3 hours - ~7 hours

Size

Size

Note:  LED light source of this lamp is irreplaceable, please replace the whole lamp 
when LED Light source comes to the end of life.

3.6V 5000mAh 18Wh

Please don't c discard 
the lithium battery.

Microphone
90cm / 120cm 3.34cm

3.34cm
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Remote Control Functions

Auto Cycle
Speed +

Speed -

Red
Mode -

Yellow
Pale Yellow

Purple

Pink
Music Sync Mode

Brightness +

Brightness -

Blue

Orange

Light Blue

White

Green

Mode +

Light Green

ON OFF
(Hold 4s: Pair) (Hold 4s: Unpair) 

Key instructions

Function Switching SPEED Dimming Speed + 
Dynamic / Static / Music

MODE Mode Switch + SPEED Dimming Speed -

MODE Mode Switch - AUTO Mode Cycle
Automatically

Brightness + ON / OFF 

Brightness -

Battery Indicator Light Description
When charging: Red light flashes; stays steadily lit when fully charged.
When battery is low: Red light flashes until the device powers off and the light 
goes out.

FCC Statement
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide 
reasonable  protection  against  harmful  interference  in  a  residential  installation.  This 
equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used  in  accordance  with  the  instructions,  may  cause  harmful  interference  to  radio 
communications.  However,  there  is  no  guarantee  that  interference  will  not  occur  in  a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver 
is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Warning:  Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two
conditions: (1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 
any interference received, including interference that may cause undesired operation.
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled
environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm
between the radiator and your body.
FCC ID:2BQTR-MOOD1PRO        FCC ID:2BQTR-MR001
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IC STATEMENT  
This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with 
Innovation, Science
and Economic Development Canada’s licence-exempt RSS(s). Operation is 
subject
to the following two conditions:
(1) This device may not cause interference.
(2) This device must accept any interference, including interference that may 
cause
undesired operation of the device

L’émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est 
conforme aux CNR d’Innovation, Sciences et Développement économique 
Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L’exploitation est 
autorisée aux deux conditions suivantes :
1.L’appareil ne doit pas produire de brouillage;
2.L’appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le 
brouillage est susceptible d’en compromettre le fonctionnement.

1. Scan the QR code below to download the APP:

Sync Lights-APP Operation Instructions

Synkitt
2. Adding/Removing Lights:
Turn on the light → Enable phone Bluetooth → Open the APP → Tap "   " 
(top-right corner) → Tap "Manage Lights" → Tap "+" (top-right corner) → Increase 
the number of corresponding lights → Tap "OK". (To delete an added light, swipe 
left and tap "Delete").
3. LED Count Setting:
Turn on the light → Enable phone Bluetooth → Open the APP → Tap "   " 
(top-right corner) → Tap "Manage Lights" → Select "All" or "Your Light Name" → 
Set the "Pixel Number" to the correct number.
*(Note: MOOD1Pro 90CM = 46 LEDs; MOOD1Pro 120CM = 64 LEDs. Incorrect 
LED count may cause partial lighting or slow color transitions in dynamic modes.)*
After setting, tap "OK".
4. RGB Color Order Setting:
Turn on the light → Enable phone Bluetooth → Open the APP → Tap "   " 
(top-right corner) → Tap "Manage Lights" → Select "All" or "Your Light Name" → 
Tap the RGB Oroder "RGB▼" dropdown menu to select the correct color 
sequence. If colors don't match, choose another option until the displayed color 
matches the actual light. Tap "Confirm" after setting.
(If the light shows correct red / green / blue colors on startup, skip this step.)
5. Finalizing Settings:
After completing the above, select "All" or "Your Light Name" → Tap "Save to 
Light". Return to the App home screen to control your lights.

Important Notes:
1. After the light is powered on, both the App and remote control can operate the 
corresponding functions of the light.
2. Wireless Control: Unlimited number of controllers can be used within the 
effective signal range.
3. RF Remote Pairing & Use: Each product can be paired with a maximum of 6 
remotes.
4. Pairing/Cancellation Window: Pairing or unpairing can only be performed within 
15 seconds after the light is powered on.
5. Pairing a Remote: Long-press the ON button. If pairing is successful, the 
remote's indicator light flashes red twice.
6. Unpairing a Paired Remote: Long-press the OFF button. If the remote is already 
paired, its pairing will be cancelled, and the indicator light flashes red twice.
7. Unpairing All Remotes: Long-press the OFF button. If the remote is NOT 
paired, the pairing of ALL remotes will be cancelled, and the indicator light flashes 
red twice.
Note: 3 seconds after the light is turned off via its physical button, neither 
the App nor any remote control will be able to operate the light.




